
عذرخواهی 
مدیرعامل فولاد

حمیدرضــا شــعبانی، مدیرعامــل 
باشگاه فولاد خوزستان درباره دو 
شکســت اخیــر تیمــش می گوید: 
»متأســفانه دو دیدار ابتدایی تیم 
فــولاد در رقابت هــای لیــگ برتر با 
باخت همراه شــد که به نوبه خود 
از ایــن بابــت شــرمنده هــواداران 
عزیــز و مــردم فوتبال دوســت 
اســتان خوزســتان و خصوصــاً 
کارکنان زحمتکش شــرکت فولاد 
خوزســتان هســتم و از ایــن بابــت 
عذرخواهــی می کنیــم. درســت 
اســت که باشــگاه دارای امکانات 
زیرســاختی بســیار خوبــی اســت 
امــا در واقعیــت هوادار ســرمایه و 
عامــل اعتبــار این باشــگاه اســت. 
کلیه تلاش های مجموعه و هدف 
اصلی خشنودی هواداران و جلب 
رضایت عمومی این عزیزان است 
که مالک و ســرمایه اصلی باشگاه 
به شــمار می آیند.« او به هواداران 
تیمش امیــد می دهد: »هواداران 
مطمئن باشــند که بنده و اعضای 
محتــرم هیــأت مدیــره و کادر فنی 
حداکثــر تلاش خــود را می کنیم تا 
رضایــت عمومــی از نتایــج حاصل 
شــود و لبخنــد بــر لــب هــواداران 
عزیــز فولاد خوزســتان بنشــیند.«

موسوی: بهترین 
فضایی بود که 

تجربه کرده بودم

مهران موســوی بازیکــن آلومینیوم 
اراک و زننــده تک گل تیمش مقابل 
اســتقلال خوزســتان می گویــد: 
»آلومینیــوم باشــگاهی اســت کــه 
سیاستش برپایه جوانگرایی است 
و فکــر می کنــم بودجــه باشــگاه نیز 
بــر همین اســاس بســته می شــود. 
بــه نظــرم بــا حضــور آقــای حســینی 
به عنوان ســرمربی ایــن جوانگرایی 
امسال خیلی خوب ادامه پیدا کند. 
فکــر می کنم تیم خیلی یکدســت و 
خوبــی داریــم و امیــدوارم بتوانیــم 
بــه جایــگاه مناســبی هــم برســیم. 
تیــم امســال ســبک متفاوتــی بازی 
می کنــد. پارســال مــا عقب تــر بازی 
می کردیــم، امــا الان مــا برنامه مــان 
ایــن اســت کــه در هــر نقطــه ای از 
زمیــن کار دفاعــی را انجــام بدهیم. 
تیــم امســال بالاتــر بــازی می کند.« 
او بــا اشــاره بــه حضــور بانــوان در 
ورزشــگاه این طــور می گویــد: »این 
نــه فقــط حــس مــن کــه احســاس 
کل تیــم بــود؛ بســیار خوشــحال 
بودیــم و انــرژی گرفتیــم. حضــور 
خانم هــای طرفــدار آلومینیــوم در 
ورزشــگاه واقعــاً اتفــاق ویــژه ای بود 
و بــه مــا خیلــی انگیــزه داد. حــس 
مســئولیت بیشــتری روی خودمان 
حــس می کردیــم کــه برنده شــویم. 
مــا مدت طولانی بود در خانه برنده 
نشــده بودیــم و خــدا را شــکر ایــن 
اتفــاق در شــبی افتــاد که ورزشــگاه 
جــو خاصــی داشــت. فکــر می کنــم 
حــدود پانصــد هــوادار خانــم در 
ورزشــگاه بودنــد و آرزو می کنــم این 
رونــد ادامــه داشــته باشــد و مــا هم 
بتوانیــم با بازی خوب و برد دلشــان 
را شــاد کنیــم. بــاز هــم می خواهــم 
بگویــم جــو ورزشــگاه فوق العــاده 
بــود و بــرای مــن کــه چنــد ســالی 
اســت در لیــگ برتــر بــازی می کنــم 
متفاوت ترین و بهترین فضایی بود 
کــه تجربــه کــرده بــودم. خانم ها در 
کنــار آقایان در طول نود دقیقه تیم 
را تشــویق می کردنــد و فکر می کنم 
ایــن واقعــاً نقــش مهمی در کســب 

ســه امتیــاز داشــت.«
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محمد نوری:

شانس نداشتیم

 محمــد نــوری، مربــی ملــوان دربــاره شکســت تیمــش مقابــل اســتقلال 
می گویــد: »شــانس بــا مــا یــار نبــود و شــرمنده هــواداران شــدیم. خیلــی 
خــوب بــازی کردیــم و حداقــل باید دو امتیاز از بازی با اســتقلال و ذوب آهن 
می گرفتیم. ما تیم خوب استقلال را تحت فشار گذاشتیم و موقعیت های 
زیــادی داشــتیم. در صحنــه ای گل خوردیــم که روی آن تمریــن کرده بودیم 

و چشــم امیدمــان بــه هفته هــای آینده اســت.«

حامد نورمحمدی:

اسیر تجربه استقلال شدیم

حامــد نورمحمــدی، مدافــع تیــم فوتبــال ملــوان دلیــل باخت تیمــش را مقابل 
اســتقلال ایــن طــور توضیــح می دهــد: »بــازی خوبی انجــام دادیم. با اســتقلال 
بــازی کــردن در ورزشــگاه آزادی شــرایط خــاص خــودش را دارد. موقعیت های 
خوبی به دست آوردیم، ولی برخلاف جریان بازی گل خوردیم. به غیر از گلی که 
خوردیم، کوچکترین موقعیتی به تیم بزرگ اســتقلال ندادیم. ما اســیر تجربه 

حریــف شــدیم. قطعــاً اگر پنالتی مــان گل می شــد روند بازی تغییــر می کرد.«

مهدی هاشم نژاد:

باختیم اما مدعی هستیم

مهــدی هاشــم نژاد، وینگــر تیــم تراکتــور دربــاره باخــت تیمــش مقابــل 
پرســپولیس می گوید: »بازی های پرســپولیس و تراکتور همیشــه حســاس 
بوده و روی یک بدشانســی گل خوردیم. ما به قهرمانی فکر می کنیم چون 
نفراتــش را داریــم و همچنیــن مربــی خــوب. باشــگاهمان از هــر نظر خوب 
اســت و هواداران خوبی داریم. اگر هماهنگی و اعتماد به نفســمان بیشــتر 

شــود شــرایط تیــم صد درصــد فــرق می کند.«

در آینه
فوتبال ایران

قول پنالتی را به احمدی داده بودم

تارتار: من و آن بازیکن باید جریمه شویم
مهدی تارتار، ســرمربی تیم فوتبال ملوان 
دربــاره شکســت تیمش مقابل اســتقلال 
می گوید: »بازی خوبی را مقابل اســتقلال 
انجــام دادیــم، علی رغــم اینکــه شکســت 
خوردیــم در تمــام آمارها بهتر از اســتقلال 
بودیــم. در خلــق موقعیــت، پنالتی، کرنر و 
حتــی مالکیــت بهتــر از اســتقلال بودیــم. 
متأســفانه چنــد اشــتباه در نیمــه اول 
داشــتیم کــه ممکــن بــود کار دســت مان 
بدهد، ولی موقعیت آنچنانی به اســتقلال 
ندادیم. اگر پنالتی ما گل می شد، شرایط 
خیلــی فــرق می کــرد و می توانســتیم از 
و  کنیــم  ه  د ســتفا ا ن  ت مــا حملا ضد
فضاهــای بیشــتری به دســت می آوردیم. 
بــا وجــود اینکــه تیــم مــا خیلی دیر شــکل 
گرفــت و تغییــرات زیادی داشــتیم مقابل 

اســتقلال بازی آبرومندانه ای انجام دادیم 
و مســتحق شکســت نبودیــم. انصافــاً 
حق مان باخت نبود و حتی می توانســتیم 
ببریــم. ایــن ملــوان، ما را امیــدوار کرد و ما 
را یــاد ملوانــی انداخت که در گذشــته یقه 
تیم هــای بــزرگ را می گرفــت، امیدواریــم 
کــه در نتیجه گیــری هــم بهتــر عمــل کنیم 
و شــرایط مان بهتــر شــود.« او بــا اشــاره به 
پنالتــی از دســت رفتــه تیمــش ایــن طــور 
می گوید: »ما همیشــه در روز قبل از بازی 
تمریــن پنالتی داریم و هر کســی هم بهتر 
پنالتــی بزنــد پنالتــی زن برتــر ما می شــود. 
مــن به مهــران قــول دادم که اگــر فرصتی 
پیــش آمــد در بــازی پنالتــی بزنــد، البتــه 
حسینی هم گلر باتجربه ای است و خوب 
عمل کرد، اما بازیکن ما می توانست بهتر 

ضربــه پنالتی بزند. ما باید بهترعمل کنیم 
تا خیلی سریع هواداران مان را شاد کنیم، 
اصــلاً خــوب نیســت کــه دو باخــت در دو 
هفتــه اول داشــته باشــیم.« او دربــاره گل 
اســتقلال می گویــد: »مــا بازنــده بودیــم، 
ولــی شــجاعانه و خــوب بــازی کردیــم و 
حق مــان باخــت نبود. شــاید اگــر در نیمه 
اول می توانســتیم پنالتی مــان را بــه گل 
تبدیــل کنیم شــرایط خیلی فــرق می کرد. 
الان می توانم بگویم که بدشانس بودیم. 
بــه هــر دو تیــم خسته نباشــید می گویــم 
و مســئولیت ایــن باخــت برعهــده مــن 
اســت و از هواداران مــان عذرخواهــی 
می کنــم و از آنهــا می خواهــم کــه صبــور 
باشــند. ما موقعیت آنچنانی به اســتقلال 
ندادیــم، مگر اشــتباهاتی که در 10 دقیقه 

ابتدایــی بــازی داشــتیم و می توانســت 
مــا را دچــار مشــکل کنــد. ما در ورزشــگاه 
آزادی در همــه آمارهــا اگر اشــتباه نکنم از 
اســتقلال برتــر بودیــم. ما گفتــه بودیم که 
خطرناک تریــن بازیکن اســتقلال در زمان 
ضربــات ایســتگاهی مرادمنــد اســت و 
یکــی از خوش فیزیک تریــن بازیکنان مان 
را مأمــور مهــار ایــن بازیکــن کــرده بودیــم 
کــه اشــتباه کــرد. مــا همان طــور کــه بــرای 
بــرد پــاداش داریــم، بــرای اشــتباهات هم 
جرایــم تعییــن می کنیــم. از مــنِ مربــی تــا 
بازیکنــان جریمــه داریــم. مــن هــم بایــد 
جریمه شــوم. اساســاً هرکســی که اشتباه 
می کنــد بایــد تاوانــش را پــس بدهــد. مــا 
بایــد اشــتباهات مان را کم کنیــم تا با بازی 
خوب نتایج خوب هم به دست بیاوریم.«

همه چیز از بازی برگشــت مقابل ملوان 
در اهــواز آغاز شــد. فــولاد در حالی که با 
یک گل از ســد انزلی چی ها گذشــته بود 
اما بشــدت مــورد خطاب هــواداران این 
تیــم قــرار گرفت. دلیلش هم بخشــی از 
صحبت های او در سال های گذشته بود 
کــه در فضــای مجازی دســت به دســت 
می شــد. علــی منصــور بعــد از آن بــازی 
مفصــل دربــاره آن فیلــم توضیــح داد: 
»من و تمام عشــیره های عرب و خوانین 
لر؛ ما ایرانی ها ۷۲ ملت هستیم و خون 
می دهیــم که خاک ندهیم. خون دادیم 
که خاک ندهیم. شاید ۹0 درصد کسانی 
که آن بالا بودند، صحبت  من را یادشان 
نمی آیــد و فقــط یــک چیــزی دســت بــه 
دست چرخیده است. روی صحبت من 
بــا عــرب ایرانی نبود، اصلاً با عرب عراقی 
هم نبود. روی صحبت ما تیم رژیم بعثی 
عــراق بود. می خواهــم یک فلش بک به 
عقــب بزنــم؛ من وقتــی به آبــادان رفتم، 
بعــد از مدتــی مرتضــی بچــاری را مجبور 

کــردم کــه بــه مــن عربی یــاد بدهــد. اگر 
امســال آنجا می مانــدم قطعاً الان عربی 
را صحبــت می کــردم اما در حــد محاوره 
یــاد گرفتــم. مــن در آبــادان در خیابــان 
دشداشــه تنم می کردم. چــرا این پیغام 
بــه اهــواز نرســید؟ این تصویر مــن بوده 
اســت. مــن ســر خــاک شــهدا در آبــادان 
یــا اهــواز رفتم؛ ما عرب شــهید داریم، لر 
شهید داریم، همه مدل داریم. ۹-8 سال 
پیــش بــود و من پیغام مثبتم را پارســال 
در آبــادان دادم؛ آقــای نریموســی آنجــا 
بوده اند. برادران من هستند و همین ها 
کــه بــالا بودنــد هــم بــرادران کوچک من 
هستند و شاید توجیه نشده اند. ما برای 
یک خانواده هســتیم و وقتی یک ایرانی 
فحش می خورد، من رگم برای شــما باد 
می کند و شما رگت برای من باد می کند. 
حالا اینکه چطور بچه های کوچک توجیه 
شــده اند، جای سؤال است. من تمرکزم 
روی بــازی بــود؛ البتــه کــه مربیان شــش 
گوش دارند و شش تا چشم و می شنوند، 
امــا مــن هم  نگــران تیم بــودم. من همه 
زندگــی ام را روی فوتبــال جمع نکرده ام. 
همین قــدر کــه خداونــد متعــال لطــف و 

عنایــت کــرده و یک نفر حاضر می شــود 
مــن را بغــل کنــد، کافــی اســت. ســخت 
اســت؛ ما مردهــای ایرانــی خیلی مغرور 
و دماغ بالا هســتیم و اینکه یک پیرمرد 
من را بغل می کند و مثل پسرش می داند 
یــا یکی مثل بــرادرش می داند، برای من 

کافی است.«
منصوریــان فکــر می کرد ایــن توضیحات 
آبــی روی آتــش باشــد اما نه تنهــا این طور 
نشد بلکه سریال اعتراض تا پایان فصل 
ادامــه پیدا کــرد. حتی زمانی که برای نقل 
و انتقالات فصل جاری لیســتش را آماده 
کــرد، زمزه هایی مبنی بر قطع همکاری با 
او شــنیده می شــد. آن تعداد از هواداران 
معتــرض هم بشــدت خواهــان جدایی او 
بودنــد امــا در نهایــت او بــاز هــم فرصــت 

نشستن روی نیمکت فولاد را پیدا کرد.
او در اولیــن هفتــه اول بــا نتیجه 3-0 بازی 
را بــه گل گهــر واگــذار کــرد و در حالــی کــه 
امیدوار بود در دومین بازی مقابل صنعت 
نفت )تیم ســابقش( برنده شــود، شرایط 
سخت تری برایش رقم خورد. منصوریان 
باز هم باخت و این مرتبه برخی از هواداران 
صنعــت نفــت هم در کنــار فولادی ها او را 

مــورد خطاب قــرار دادند. هواداران فولاد 
پیش از آنکه دربی خوزســتان آغاز شــود، 
شــعارهای تنــدی علیــه منصوریــان ســر 
دادنــد و در ادامــه بــازی هــم بعــد از ثبــت 
گل اول صنعت نفت، شعارها شدت پیدا 
کــرد و تــا پایــان مســابقه ادامــه داشــت. 
حتی بعد از گل دوم صنعت نفت در نیمه 
نخست که مردود هم اعلام شد، علیرضا 
منصوریــان با هــواداران فــولاد درگیر هم 
شــد اما به هر صورت این درگیری خاتمه 
پیــدا کرد. ســرمربی فولاد امــا بعد از بازی 
گلایه هایــش را مطــرح کرد: »بــه عبدالله 
ویســی تبریک می گویم، امــا به هواداران 
صنعت نفت آبادان که در ورزشگاه حاضر 
بودنــد، تبریک نمی گویم. دو ســال پیش 
1۷ هفتــه ایــن تیــم پول نگرفــت، اما مثل 
پــدر و برادر بالای ســر این تیم بودم. ســه 
هفته که کرونا داشتم و در حال مرگ بودم 
اما به احترام این تیم آمدم. از دست آنها 
خیلی ناراحت هستم. توهینی که به من 
کردند خستگی دو سال قبل در تنم باقی 
ماند. طالــب )ریکانی( و تیمش می دانند 
چقدر آنجا زحمت کشیدم و چقدر خوب 
کنــار مــردم آبــادان زندگــی کــردم. انتظــار 

رفتــار بهتــری از صنعت نفتی ها داشــتم. 
به هر حال ما دو تا دوست در آنجا داریم. 
امروز روز خوبی نبود. در فاصله دو متری 
بــه ما فحش خانواده دادند. در بازی های 
خانگی غریب هستیم و این حس در تیم 
مــا وجــود دارد. نمی توانیــد توقع داشــته 
باشــید کــه بــه پدر و یا پســر یــک خانواده 
)بازیکنان( فحش بدهید و انتظار داشته 
باشــید هیــچ واکنشــی نشــان ندهنــد. ما 
ایرانــی هســتیم و رگ دســت مان را در 
مسائل ناموسی می دهیم. تیم من دچار 
بحران ســکو شــده اســت و به من توهین 
می کننــد. ایــن تیم به من وابســتگی دارد 
و وقتــی توهیــن می کنند به هــم می ریزد. 
یک نفر دور تا دور ورزشگاه می رود، به ما 
فحش خانواده می دهد و کســی هم به او 
کاری ندارد. انگار فنر در پایش هست دور 

تا دور استادیوم می رود.«
او کــه حــالا وانمــود می کنــد حــال بهتــری 
نســبت بــه چنــد روز گذشــته دارد، بــرای 
بازی با ملوان در انزلی و سپس رویارویی با 
پرسپولیس در اهواز آماده می شود. برای 
منصوریان این دو بازی و شش امتیازش 

خیلی حیاتی خواهد بود.

من حالم خوب است اما تو باور نکن

منصوریان ؛ مرد تنهای شب
حسین برزگر

روزنامه نگار

 منصوریان باز هم 
باخت و این مرتبه 
برخی از هواداران 
صنعت نفت هم در 
کنار فولادی ها او 
را مورد خطاب قرار 
دادند. هواداران 
فولاد پیش از آنکه 
دربی خوزستان آغاز 
شود، شعارهای 
تندی علیه منصوریان 
سر دادند و در ادامه 
بازی هم بعد از ثبت 
گل اول صنعت نفت، 
شعارها شدت پیدا 
کرد و تا پایان مسابقه 
ادامه داشت
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